
Protokół nr 40/09
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

w dniu 28 grudnia 2009 r.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 14.00, zakończono o 15.00
Przewodniczył: - Przewodniczący Komisji Witold Budrowski
Protokółowała Joanna Korzeniewska referent w Wydziale Ewidencji i Organizacji

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2010 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2009 rok.
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia podatku od

nieruchomości.
6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Burmistrza Sokółki

bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z pomieszczeniem
przynależnym i udziałem w nieruchomości wspólnej oraz od ceny zbycia prawa
użytkowania wieczystego

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia rachunku
dochodów własnych w Ośrodku Sportu i Rekreacji w Sokółce.

8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i
szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego
nauczycielom zatrudnionym w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę
Sokółka.

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej powołania Komisji
Inwentaryzacyjnej.

10. Wykaz nieruchomości stanowiących własność Gminy Sokółka przeznaczonych do
sprzedaży w roku 2010.

11. Projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu gminy Sokółka, które nie wygasają z
upływem roku budżetowego 2009.

12. Wolne wnioski.

Ad.l.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Komisj a jednogłośnie przyj ęła porządek obrad.

Ad.2.
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3.
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2010 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Radna C.Paszko zwróciła uwagę że zgłaszała wniosek na ul. Roski Małe, nic nie zostało
zmlemone.
Skarbnik J.Kcuharewicz wyjaśniła, że w dziale 710 jest 20 tys. zł. na dokumentacje.



Burmistrz S.Małachwiej dodał że w tym roku z pracami nie zdążymy wiec zostanie wykonana
sama dokumentacja.
Radna B.Łazarewicz zapytała czy są środki przeznaczone na dokumentację na ul. Kleeberga.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział, że również dokumentacja na ul. Kleeberga jest w
zamierzeniu.
Radny S.Kozłowski zapytał o refundację sylwestra.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot odpowiedział, że sylwester jest 31 grudnia ale wszelkie
płatności są 3 stycznia.
Radna B.Łazarewicz zapytała czy są zwiększone środki na podwyżki dla SOK i Biblioteki.
Skarbnik J.Kucharewicz odpowiedziała, że nie ma.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką.
Komisja 3 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną do projektu
uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2009 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
Komisja 3 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną do projektu
uchwały.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia podatku od nieruchomości.
Skarbnik J.Kucharewicz poinformowało że wpłynęło pismo MPECu o obniżenie podatku od
nieruchomości z 2% na 0,1 % ze względu na duży wzrost cen przesyłu energii cieplnej,
wzrost zakupu węgla, elektryczności. Zaznacza również, ze jeśli będzie podatek w wysokości
2 % to MPEC podniesie koszt energii cieplnej o 12 %. Dodała, że uchwalenie takiej uchwały
będzie skutkować jej nieważnością ze względu na to że to dotyczy zbyt małej grupy
odbiorców.
Radny T.Siergiej wyjaśnił, ze MPEC 6 października złożył pismo które zostało
zadekretowane do wydziału Finansów i Polityki Budżetowej, jednak zginęło. Wnioskuje aby
to na sesji zostało przyjęte a zobaczymy co Regionalna Izba Obrachunkowa na to odpowie.
Radna B.Łazarewicz zapytała, ze należy skierować tą sprawę do Komisji Rewizyjnej w celu
zbadania gdzie te pismo zaginęło.
Radny S.Pałusewicz zapytał o ile mniej wpłynie dla gminy z tego tytułu.
Skarbnik J.Kucharewicz odpowiedziała, że 130 tys. zł.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, ze jest różnica miedzy MPWiK a MPEC gdyż w
zadaniach gminy leży dostarczanie wody ale nic o cieple się nie mówi.
Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej w Sokółce powiedział, że koszt energii cieplnej czynszu

jest 40 %. Spółdzielnia Mieszkaniowa pobiera 60% ciepła.
Prezes MPEC w Sokółce dodał, że w przypadku nie obniżenia tego podatku to wzrost energii
cieplnej będzie o 12% ze względu na wzrost przesyłu energii cieplnej, zakupu węgla i energii
elektrycznej.
Radna B.Łazarewicz zapytała czy skoro zaginęło pismo w urzędzie to czy Burmistrz wyjaśni
ta kwestie.
Burmistrz odpowiedział, że nie ma obowiązku.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywne projekt uchwały.



Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Burmistrza Sokółki
bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z pomieszczeniem przynależnym i
udziałem w nieruchomości wspólnej oraz od ceny zbycia prawa użytkowania wieczystego
przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywne projekt uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia rachunku dochodów
własnych w Ośrodku Sportu i Rekreacji w Sokółce przedstawiła Pani Skarbnik Janina
Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie zaopiniowała pozytywne projekt uchwały.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i
szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego nauczycielom
zatrudnionym w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Sokółka przedstawił
Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywne projekt uchwały.

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej powołania Komisji Inwentaryzacyjnej
Burmistrz poinformował, ze Pan Panasiuk nie wyraził zgody na bycie członkiem tej komisji.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie zaopiniowała negatywnie projekt uchwały.

Ad.lO
Wykaz nieruchomości stanowiących własność Gminy Sokółka przeznaczonych do sprzedaży
w roku 2010 przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywne projekt uchwały.

Ad. H
Projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu gminy Sokółka, które nie wygasają z upływem
roku budżetowego 2009 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywne projekt uchwały.

Ad.l2
Wolne wnioski.
Na tym posiedzenie Komisji zakończono.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Witold Budrowski



Lista obecności
Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

na posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2009 r.

L.p. Nazwisko i imię Funkcja Podpis

1. Budrowski Witold Przewodniczący

2. Pałusewicz Stanisław Zastępca
Przewodniczącego

3. Łazarewicz Beata Katarzyna Członek

4. Kozłowski Stanisław Członek

5. Paszko Celina Członek
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